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İlaçta Ar-Ge için üniversite-sanayi işbirliği

 Çarşamba, 07 Mayıs 2014

İlaç Endüstrisi İşverenler Sendikası ile Hacettepe Üniversitesi

arasında ilaçta Ar-Ge çalışm aları için protokol im zalandı
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ANKARA  - İlaç Endüstrisi İşv erenler Sendikası (İEİS)

ile Hacettepe Üniv ersitesi arasında ilaçta Ar-Ge

çalışmaları için protokol imzalandı.

Yapılan açıklamay a göre protokolle, ilaçta Ar-Ge

alanında, Hacettepe Üniv ersitesi ile İEİS üy eleri

arasında işbirliğinin geliştirilmesi v e çalışma

alanlarının genişletilmesi hedefleniy or. Protokol

kapsamında, ilaçta Ar-Ge faaliy etlerinin artırılması

v e bu alandaki sorunların çözüme kav uşturulması

için ortak girişimlerde bulunulması, endüstrinin

ulusal v e uluslararası alanda tanıtımının

sağlanması için çalışmalar y apılması, bilgilendirme

v e bilinçlendirme amaçlı etkinlikler düzenlenmesi

gibi konular y er alıy or.

İEİS Yönetim Kurulu Başkanı Nezih Barut, İEİS'in

önümüzdeki dönemde hedefinin, endüstrinin düny anın önde gelen ilaç

üreticilerinden v e ihracatçılarından birisi konumuna gelmesi v e Ar-Ge

y etkinliğinin artırılması olduğunu belirtti. Barut, "Ar-Ge alanında

gerçekleştirilecek ilerlemey le, endüstrimizin düny a pazarlarına sunmak üzere

katma değerli ürünler üretmesi v e ithalatına bağımlı olduğumuz önemli

ürünlerin ülkemizde üretilebilmesi sağlanabilecek. Bu kapsamda, Hacettepe

Üniv ersitesi'y le imzaladığımız protokolle üniv ersite ile sanay i arasındaki çalışma

alanları genişley ecek v e bilimsel birikimler karşılıklı olarak daha fazla

aktarılacak" ifadelerini kullandı.

Hacettepe Üniv ersitesi Rektörü Prof. Dr. Murat Tuncer de ilaçta Ar-Ge alanında

üniv ersite-sanay i işbirliği açısından örnek bir protokole imza atıldığını ifade etti.

Tuncer, şunları kay detti:

"Üniv ersitemiz, Türkiy e'deki ilk 5 inov atif üniv ersiteden birisidir. Bu çerçev ede,

sahip olduğumuz bilgi birikimi v e teknolojik alty apıy ı kullanarak ilaç

endüstrisinin Ar-Ge v e inov asy on kapasitesinin artırılmasına daha çok katkıda

bulunacak olmaktan kıv anç duy uy oruz. Bu protokolün başta Eczacılık Fakültesi

olmak üzere üniv ersitemiz v e ilaç endüstrisi için v erimli sonuçları olacağına

inanıy orum."
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